
Podnet  č. 29/2019   
 

 

5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
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MUDr. Tomko: 

Rozkopávka zrealizovaná na Ulici Štefánikovej s odbočkou na Družstevnú, no, ťahá s to dosť 

dlho a v ranných a popoludňajších hodinách, keď sa ide a odchádza z práce, tak vznikajú tam 

ozaj kolízne situácie. Neviem, či to robili plynári, alebo vodari, ale myslím si, že bolo by ich 

treba pomknúť, aby to dali do pôvodného stavu. Je to problém.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka rozkopávok, tie sú monitorované oddelením výstavby. Sú vydané rozhodnutia na 

povolenia, takisto sa kontroluje stav a riešenie tejto situácie, potom následná úprava, terénna 

úprava a odovzdanie v stave, ako bolo určené rozhodnutím, takže aj túto situáciu monitoruje 

oddelenie výstavby.  

 

 

 
 

 


